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P R O T O K Ó Ł  NR XIII/15 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 12
00

 do 14
00

 

sala nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 22 grudnia 2015 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział wzięli sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1.  

Otwarcia XIII sesji i powitania księdza kanonika Piotra Spychałę, księdza kanonika 

Zdzisława Kocha, księdza kanonika Artura Grabana, Burmistrza, Skarbnika Gminy, radnych, 

sołtysów, Przewodniczącego Zarządu Osiedla oraz kierowników jednostek podległych 

dokonał Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej.  

 

Bezpośrednio po otwarciu sesji Przewodniczący Rady nawiązując do tradycji Świąt Bożego 

Narodzenia powiadomił wszystkich uczestników sesji, że dzisiejsza sesja rozpocznie się 

krótką modlitwą, którą poprowadzi Ksiądz Proboszcz Piotr Spychała wraz z księżmi 

kanonikami: Zdzisławem Kochem oraz Arturem Grabanem.  

Następnie wszyscy zebrani podzielili się opłatkiem.  

 

Po złożeniu życzeń świątecznych Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził według listy 

obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 14, a zatem podejmowane uchwały są 

prawomocne. 

 

Ad.2. Pani Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrz wnioskowała o wprowadzenie do 

porządku obrad następujących projektów uchwał w sprawie: 

 określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 
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 określenia wzorów formularzy obowiązujących w zakresie podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego oraz podatku leśnego.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Uchwalenie budżetu gminy na rok 2016. 

 Odczytanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2016. 

 Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 Odczytanie opinii i wniosków komisji rady. 

 Dyskusja. 

 Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej gminy na rok 2016. 

7. Uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2016-2024. 

 Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 Dyskusja nad wniesionym projektem. 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na 

lata 2016-2024. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Dobiegniew na 2016 rok. 

b) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dobiegniew 

 na 2016 rok. 

c) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych w Gminie Dobiegniew za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu, 

ćwiczeniu organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Dobiegniew. 

d) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności. 

e) zmian uchwały budżetowej gminy na 2015 rok. 

f) utraty mocy w całości Uchwały Rady Miejskiej w Dobiegniewie Nr XII/66/15  

z dnia 27 listopada 2015r. 
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g) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

h) określenia wzorów formularzy obowiązujących w zakresie podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego oraz podatku leśnego.  

9. Zatwierdzenie planu pracy Rady Miejskiej na 2016 rok. 

10. Przedłożenie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Dobiegniewie na 2016 rok. 

11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

12. Komunikaty. 

13. Zakończenie sesji.  

 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.3. Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji. W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Rada protokół z poprzedniej 

sesji przyjęła większością głosów: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

 

Ad.4. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawiła Pani Sylwia 

Łaźniewska Zastępca Burmistrza: 

 Dnia 1 grudnia odbyło się spotkanie Komitetu Organizacyjnego MMTPN Dobiegniew 

Cup. Tematem spotkania były plany realizacji turnieju w 2016 roku. 

 Dnia 2 grudnia miało miejsce kierownictwo urzędu. Tematem były prace przygotowawcze 

do sezonu zimowego i plany dotyczące aplikowania o środki unijne. 

 Dnia 4 i 17 grudnia odbyły się spotkania dotyczące rewitalizacji Miasta i Gminy 

Dobiegniew, w których udział wzięli Radni Rady Miejskiej oraz przedstawiciele jednostek 

organizacyjnych gminy. 

 Dnia 8 grudnia odbyła się Rada Nadzorcza PUK „Komunalni”.   
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 Dnia 9 grudnia w Urzędzie Miejskim w Dobiegniewie miało miejsce spotkanie  

z Nadleśnictwami poświęcone projektom środowiskowym.  

 Dnia 9 grudni Burmistrz uczestniczył w Zarządzie Konwentu Zrzeszenia Gmin 

Województwa Lubuskiego w Nowej Soli.  

 Dnia 10 i 11 grudnia w Bydgoszczy odbyły się kolejne warsztaty dotyczące konkursu 

modelowa rewitalizacja miast.  Temat warsztatu to: „Instrumenty ekonomiczno-społeczne 

– integracja działań w programach rewitalizacji”. Gminę Dobiegniew reprezentowała  

Pani Grażyna Gradowska i Sylwia Łaźniewska.  

 Dnia 11 grudnia odbyło się posiedzenie Lokalnej Grupy Rybackiej „Pojezierze 

Dobiegniewskie” dotyczące nowego programu rybackiego.  

 Dnia 15 grudnia uczestniczyłam w konwencie Zrzeszenia Gmin Województwa 

Lubuskiego w Wiechlicach koło Szprotawy.  

  Dnia 15 grudnia odbyła się Powiatowa Rada Zatrudnienia, gdzie gminę reprezentował 

Burmistrz Leszek Waloch.  

 Dnia 17 grudnia Sekretarz brał udział w Centrum Informacji Turystycznej w Drawnie. 

Sprawa dotyczyła wspólnego wniosku unijnego. 

 Dnia 17 grudnia spotkaliśmy się z Fundacją Charytatywną „Czesna Sprawa” z Kijowa. 

Omawialiśmy kwestie przyjęcia dwóch drużyn z Ukrainy na MMTPN Dobiegniew Cup 

2016. 

  Dnia 18 grudnia Burmistrz uczestniczył w przekazaniu nowych radiowozów  

Komendzie Powiatowej Policji w Strzelcach Kraj.  

 Dnia 18 grudnia w Szkole Podstawowej w Dobiegniewie odbył się kiermasz świąteczny. 

Serdecznie dziękujemy Pani Dyrektor, gronu pedagogicznemu, uczniom i rodzicom za 

przygotowanie kiermaszu świątecznego.  

 Dnia 19 grudnia w Auli Zespołu Szkół odbył się Przegląd Kolęd i Pastorałek.  

W kolędowaniu dział wzięło 7 zespołów. Wszystkim występującym zespołom serdecznie 

dziękujemy. 

 Dnia 20 grudnia w Urzędzie Miejskim w Dobiegniewie odbyło się Walne Zgromadzenie 

Członków Stowarzyszenia Klubu Sportowego „Błękitni” Dobiegniew. Na Prezesa KS 

„Błękitni” Dobiegniew wybrano Pana Dariusza Waldmanna. Serdecznie gratulujemy.   

 Dnia 21 grudnia w Starym Kurowie miało miejsce spotkanie Zarządu CZG SGO5,  

które dotyczyło obniżenia cen przez firmę usługową.  

 Dnia 21 grudnia odbyło się również posiedzenie wspólne komisji Rady Miejskiej. 
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Ad.5.  Wnioski i zapytania. 

 Paweł Łysiak radny – składam wniosek o wystąpienie do Komendanta Wojewódzkiego 

Policji, aby powołać Posterunek Policji w Dobiegniewie. 

 

Ad.6. Uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2016 odczytał Jacek Antropik 

Skarbnik Gminy. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Uchwałę Nr 757/2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 18 grudnia 2015 roku w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Miasta i Gminy Dobiegniew projekcie uchwały budżetowej na 2016 rok odczytał 

Jacek Antropik Skarbnik Gminy. Kopia Uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 Przewodniczący poszczególnych komisji stałych Rady Miejskiej odczytali opinie komisji. 

Opinie stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XIII/75/15 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.7. Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

na lata 2016-2024 odczytał Jacek Antropik Skarbnik Gminy. Uchwała stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 Uchwałę Nr 758/2015 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej 

Górze z dnia 18 grudnia 2015 roku w sprawie wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2016-2024 odczytał Jacek 

Antropik Skarbnik Gminy. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją Nr XIII/76/15 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 
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Następnie Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – ogłosił przerwę w obradach sesji  

od godz. 13
20

 do godz. 13
25

. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych dla Gminy Dobiegniew na 2016 rok. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/77/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

b) przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dobiegniew 

 na 2016 rok. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/78/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

c) ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych w Gminie Dobiegniew za udział w działaniu ratowniczym lub szkoleniu, 

ćwiczeniu organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub Gminę Dobiegniew. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/79/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

d) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty z tytułu przekształcenia prawa 

użytkowania wieczystego w prawo własności. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
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Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/80/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

e) zmian uchwały budżetowej gminy na 2015 rok. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/81/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

f) utraty mocy w całości Uchwały Rady Miejskiej w Dobiegniewie Nr XII/66/15  

z dnia 27 listopada 2015r. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/82/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

g) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania. 

 Waldemar Szpila radny – czy była robiona korekta stawek godzinowych, czy przyjmujemy 

to, co jest w uchwale? 

 Anna Treler Kierownik OPS – stawki godzinowe ustala się nie uchwałą tylko 

Zarządzeniem Kierownika OPS.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/83/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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h) określenia wzorów formularzy obowiązujących w zakresie podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego oraz podatku leśnego.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIII/84/15 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad.9. Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał z planem pracy Rady Miejskiej na 2016 rok  

(plan pracy stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada plan pracy Rady Miejskiej zatwierdziła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, 

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił informację z działalności Rady Miejskiej 

 za 2015 rok, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.10. Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej przedłożyli plany pracy komisji  

na 2016 rok. Plany pracy stanowiące załącznik do niniejszego protokołu zostały przyjęte 

przez Radę Miejską bez zastrzeżeń. 

 

Ad.11.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – Pan Burmistrz był na spotkaniu z Panem 

Komendantem Powiatowym Policji i są już zaawansowane rozmowy o wystąpienie do 

Komendanta Wojewódzkiego Policji o wznowienie Posterunku Policji w Dobiegniewie.  

 

Ad.12.  Komunikaty.  

 Sylwia Łaźniewska Zastępca Burmistrza – bardzo serdecznie chciałabym podziękować 

 w imieniu Burmistrza i własnym za współpracę z Wysoką Radą w 2015 roku.  

Myślę, że wszystkie decyzje, które tutaj podjęliśmy były słuszne i trafne. Przystępujemy 

teraz do aplikowania o następne środki w regionie. Mnie najbardziej oczywiście interesuje 

rewitalizacja. Pracujemy nad projektem turystycznym, zajmuje się tym Referat Funduszy 

Europejskich. Korzystając z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia chciałabym 

bardzo serdecznie życzyć wszystkim zdrowych, spokojnych, rodzinnych Świąt Bożego 
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Narodzenia, samych sukcesów w 2016 roku, żeby spełniły się nam wszystkie marzenia  

i zrealizowały wszystkie cele, wielu sukcesów i pomyślności. Bardzo serdecznie dziękuję.   

 Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – chciałbym podziękować radnym, sołtysom za 

udział w kiermaszu świątecznym, za obecność na Przeglądzie Kolęd i Pastorałek.  

 Komitet Organizacyjny WOŚP upoważnił mnie żeby zaprosić wszystkich tu obecnych na 

24. Finał WOŚP, który odbędzie się dnia 10 stycznia o godz. 15
00

 w Auli Zespołu Szkół.  

 Karol Golec Wiceprzewodniczący Rady – przedstawił pismo – podziękowanie dla 

Burmistrza Dobiegniewa od Pani Alicji Makarskiej Członka Zarządu Województwa 

Lubuskiego za udział w Międzynarodowych Targach Turystycznych TT Warsaw 2015. 

  Marek Kowalczyk Przewodniczący RM – Życzę Państwu cudownych Świąt Bożego 

Narodzenia, w gronie rodzinnym, żeby przy wigilijnym stole nikogo nie zabrakło.  

Niech te święta dają radość i nadzieję na Nowy Rok, żeby nie był gorszy od tego, który się 

kończy. Dziękuję. 

 

Ad.13. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XIII sesję 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym oraz zaproszonym 

gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Kamila Putek                                                                     Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                      w Dobiegniewie 

                                                                                                 /-/ Marek Kowalczyk 

 

 

 


